
PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum: 2023-02-23

Plats och tid Da Vinciskolan, matsalen, kl. 17:30-19:30

Beslutande Alvin Johansson
Alvin Öhrberg
Anna-Klara Gidlöf
Cazandra Alvarado Bono
Elin Ilic Ekman
Ellen Westlund
Emilia Steffensen
Filip Mårtensson
Frivisheka Camazo Karlsson
Isabel Beltran Lidén
Isabelle Olsson
Johanna Lindholm
Julia Boge
Lucas Boström
Ludvig Larsson
Matina Palma Alfaro
Nellie Pitkänen Olsson
Rasmus Mellander
Tilda Davidsson
Valle Bohjort
Vanessa Rinne Hval

Förhinder

Emma Mouvitz
Merva Lukovic
Rasmus Mellander

Övriga närvarande Se sida 2

Utses att justera Ellen Westlund
Matina Palma Alfaro

Justeringens plats
och tid

Kommunhus Nödinge, Ale Torg 7,

Paragrafer §§ 6 - 14

Underskrifter

Sekreterare

Filip Olsson
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Ordförande

Isabel Beltran Lidén

Justerande

Ellen Westlund

Justerande

Martina Palma Alfaro

Övriga närvarande Tommy Westers Andersson, ungdomscoach
Filip Olsson, sekreterare
Josefin Granqvist, fältare
Martin Josephson, fätare
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

Innehåll

(1) Genomgång av föregående protokoll 4

(2) Information från Talesgruppen - Hänt sen sist och
vad är på gång

5 - 6

(3) Råd på mötesplatserna /TBB 7

(4) Årsplan och budget 8

(5) Marknadsföring 9

(6) Utveckling av stöd och hjälp 10 - 11

(7) Punkter till Kommunalrådsmötet 12

(8) Återkoppling från elevråden 13

(9) Övriga frågor

- Inbjudan till utbildningsnämndens sammanträde

14
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

UR § 6

Genomgång av föregående protokoll

Beslut

Ungdomsrådet beslutar att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

Sammanfattning

Ungdomsrådet går igenom föregående mötesprotokoll.
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

UR § 7

Information från Talesgruppen - Hänt sen sist och vad

är på gång

Beslut

Ungdomsrådet noterar informationen.

Föreningsgalan - tre stycken från ungdomsrådet deltar, en av dessa är Emma

Mouviz som är konfrencier.

Sammanfattning

1. Vi träffade Alekuriren för en intervju.

2. Vi har arbetat massor med Made in Ale, bland annat intervjuat socialtjänsten
och fältarna. Soc vill gärna komma och träffa oss på stormötet. Fältet önskar hjälp
med att göra en film om fältchatten.

3. Utvecklingsledaren Sara vill träffa oss om Ales nya vision och framtidsplaner.

4. Debattklubben startade igår!

5. Den 29:e mars har vi blivit inbjudna till utbildningsnämndens möte för att
presentera vårt arbete.

6. Sammanställningen av Påverkanstorg och våra utvecklingsförslag är nu
utskickade till alla.

7. Arbetet med LUPP-enkäten 2023 är igång! Detta året är fler i kommunen
delaktiga.

8. Förundersökningen om utvecklingen av Nödinge (vägen upp till + området
runt grusplan) är sammanställd. Nästa kommer handla om Älvängens utkanter,
det kommer längre fram.
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

UR § 8

Råd på mötesplatserna /TBB

Beslut

Ungdomsrådet beslutar att skicka med sina synpunkter kring nya råd på

mötesplatserna. Medlemmar in ungdomsrådet som i efterhand kommer på goda

idéer skickar dessa till Tommy.

Sammanfattning

Den öppna ungdomsverksamheten har tre mötesplatser för unga:

- Arken, i Surte

- La Plaza, i Älvängen

- Ungkan, i Nödinge

Josefin Granqvist, Martin Josephsson , och Tommy Westers diskuterar den öppna
ungdomsverksamhetens planer att starta råd på mötesplatserna. Ungdomsrådet
diskuterar i mindre grupper vilket upplägg dessa råd skulle ha för att unga ska vilja
vara med. Vilken valprocess ska användas. Hur stora ska råden vara? Vad ska man
få bestämma över?

Ungdomsrådet får också komma med idéer på hur man kan få till ett bra
samarbete mellan de kommande mötesplatsråden och ungdomsrådet.

Öppen ungdoms har tänkt att Tvärballa bankomaten ska skötas om av dessa råd,
med representation från Ungdomsrådet. Ungdomsrådet lämnar sina synpunkter.
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

UR § 9

Årsplan och budget

Beslut

Ungdomsrådet beslutar enhälligt att anta budgeten för 2023 i enlighet med

talesgruppens förslag.

Ungdomsrådet beslutar enhälligt att anta årsplanen för 2023 i enlighet med

talesgruppens förslag

Sammanfattning

Talesgruppen har tagit fram ett förslag på årsplan och ett förslag på budget.

Ungdomsrådet diskuterar årsplanen och budgeten och kommer med förslag till

ändringar.

Ungdomsrådet gör en lista över vilka de vill bjuda in under året.

Beslutsunderlag

Förslag till årsplan 2023

Förslag till budget 2023
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

UR § 10

Marknadsföring

Beslut

Ungdomsrådet beslutar att bilda en marknadsföringsgrupp. Ellen, Martina, Alvin

d.ä, Filip, Cazandra ska vara med.

Ungdomsrådet beslutar att marknadsföringsgruppen ska planera och bestämma

hur marknadsföringsbudgeten används, större beslut ska tas i samråd med

ungdomsrådet.

Ungdomsrådet beslutar att marknadsföringsgruppen vid varje stormöte ska

redovisa hur de andvänt sin budget.

Ungdomsrådet beslutar att köpa in 23 stycken hoodies med dragkedja.

Ungdomsrådet beslutar att marknadsföringsgruppen får ta vidare frågan om

tygkassar.

Sammanfattning

Ungdomsrådet diskuterar hur arbetet med marknadsföring ska skötas under året.
Ungdomsrådet diskuterar om de ska starta en marknadsföringsgrupp och vilka
som deltar och under vilka regler de ska arbeta.
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

UR § 11

Utveckling av stöd och hjälp

Beslut

Ungdomsrådet skickar sina synpunkter till Tommy som förmedlar dessa till

arbetsgruppen som arbetar med ale.se sidan stöd och hjälp.

Sammanfattning

Kommunikationsavdelningen har lyfta frågan att de vill hur informationen på

kommunens hemsida. Ungdomsrådet diskuterar hur sidan ung i ale stöd och hjälp

på ale kommuns hemsida. Ungdomsrådet tar inspiration från ung mölndal och

deras stöd och hjälpsida. Ungdomsrådet önskar att sno titlarna från denna sidan.

Ungdomsrådet saknar en ikon/flik för mobbing. Framförallt är ales sida ful och

tråkig. Önskar en övrigtflik med information om hur man kan få hjälp om man

inte hittar det på hemsidan. Önskas en flik med generell info med länkar och

liknande. En bra sökmotor. En länk till fältchatten. Här

Tommy ber ungdomsrådet att gå in och läsa på ung i mölndal och skriva till

Tommy om det är något de gillar extra eller som de inte alls tycker om. Tommy

länkar i chatten.
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

UR § 12

Punkter till Kommunalrådsmötet

Beslut

Ungdomsrådet beslutar att uppdra åt talesgruppen att lyfta att ungdomsrådet

saknar en aktivitet vid valborg med kommunalrådet.
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

UR § 13

Återkoppling från elevråden

Beslut

Ungdomsrådet beslutar att notera informationen.

Sammanfattning

Representanterna för elevråden lämnar följande rapporter från sina elevråd:

Ahlafors fria (Anna-Klara) - 414 bussen diskuteras mycket i detta elevråd.

Turtätheten är alltför dålig

Arosenius (Cazandra)- allmännt missnöjé med Ale kommun, men dåligt med

input på vad man vill förbättra.

Bohusskolan (Johanna) - En viktig fråga är utrymmet i skolan, många elever men

dåligt med plats.

Da Vinci (Alvin) - det har varit möte men Alvin var sjuk vid tillfället.
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PROTOKOLL
Ungdomsrådet stormöte
Sammanträdesdatum:

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande

UR § 14

Övriga frågor

- Inbjudan till utbildningsnämndens sammanträde

Beslut

Ungdomsrådet beslutar att notera informationen.

Sammanfattning

Sommarlovskort - Nellie lyfter att det är en fråga att ta upp (ta vidare) i

ungdomsrådet.

Alla ska skicka förslag på debattklubbsämnen till Tommy.

Festivalborg - Tilda lyfter ungdomsrådet vill påverka för att få tillbaka

festivalborg, och varför det är viktigt att starta upp det. Tommy informerar om att

han har försökt, men inte lyckats och inte kan göra mer.
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